

1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
2. Please prepare your hearts for Holy Communion next week.
3. Daylight Saving Time ends on 11/2, so please make sure you adjust the time on your clocks for next Sunday.
4. a. We have, in accordance with our bi-laws, confirmed Oliver Liu and Mei Chen as our newly-elected elders for 2009, and Dennis Huang, Lynn Huang, Kerang Sun, Andrea Chen, Kevin Chou, Leo Chan, and Correll Leu as our newly-elected deacons. Peter Hsu will serve as our auditor for another term in 2009. b. The Elder/Deacon board has re-elected the same members to serve on the pastoral search committee for another term. Elder Ruey Lai is still the chairman of this committee. Please continue to pray for our pastoral search. c. The western side of our church fence has been rotten for a long time. Deacon Yihfa Wang has taken responsibility for repairing the damage, with the expense being covered by a donation from one of the couples of our church. d. The English group has volunteered to finish the project by painting the fence, as well as re-paint the lines in our parking lot. e. Susanna Kuo will be in Taiwan visiting her parents from 11/3-11/17. Yen Chen will be in charge of the week bulletin beginning Nov. 1. f. Please vote YES on proposition 8 during the election on 11/4. A YES vote is a vote to stand fast on the Biblical principle of protecting marriage as being between one man and one woman. In addition to voting, please also pray for this issue.
5. Our English and Children's ministry will once again be partnering to participate in Operation Christmas Child. This program seeks to share the love of Christ with children worldwide by providing them with shoeboxes filled with special Christmas gifts. Over the next several weeks, we will be collecting donations for this event. You can participate by either bringing in a filled shoebox, bringing in small toys, art supplies, or something along those lines (remember, it needs to fit inside of a shoebox!) or by donating money to buy supplies.



## 柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church  
Of  
Orange County

10月26日2008年

2643期

● 主日崇拜程序 / Worship ●

English 10:00 am	台華語聯合 10:00am
Worship & Praise	宣召
Prayer	敬拜讚美
Scripture Reading	代禱及主禱文
Ezra 10:5-8	讀經：書 2:9-13、得 2:1-16
Sermon	獻詩：詩班
Pr. Barber	證道：晏奎文長老
Lesson from the Life of Ezra	從波阿斯品格榜樣來看家庭
Offering	詩歌回應：# 507
Announcements	樂哉家庭
Doxology & Benediction	奉獻禱告
	歡迎/報告
	頌榮/祝禱

---

**奪標年-直奔標竿、迎接挑戰 / *The Year Of Winning***  
**Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge**

---

榮譽牧師(Pastor Emeritus)：周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff)：Pr. Gabe Barber

地址(Add.)：10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 [www.efcoc.org](http://www.efcoc.org)

電話(Tel.)：714-534-5531(辦公室) Fax: 714-534-2264

	台語部 Taiwanese	華語部 Mandarin	英語部 English	兒童部 Children
9:30 AM	主日學 Sunday School	禮拜 Worship	禮拜 Worship	禮拜 Worship
11:00 AM	禮拜 Worship	主日學 Sunday School	主日學 Sunday School	主日學 Sunday School

上週人數及奉獻

Last Week Attendance & Offering

主日學	Sunday School	
62	44	31
禮拜	Worship	
161	65	36
全部禮拜人數	Worship Total	
	262	
經常費	General Fund	
\$6,096.00	\$147.00	
其他奉獻	Other Offering	
宣道 / Mission	\$30.00	感恩/Thanksgiving \$ 50.00
建堂 / Building		愛心/ Love
上週奉獻共計	Last Week Offering Total \$ 6,323.00	
該月累計	Accumulation for the Month \$26,165.00	
該月預算	Budget for the Month \$43,846.15	

今日招待及司會

Today's Ushers & Presiders

今日領詩	
邱顯輝 謝秀瓊	Jonathan Samuel Matthew
許英良	David Shieh

下週招待及司會

Next Week's Ushers & Presiders

黃滿輝 黃楊秋	林榮 陳金春	Matthew Sabrina Elaine
李英義	賴瑞珍	Hung M. Cheng

下週証道

Next Week's Preachers

詹正義牧師	Pr. Barber
-------	------------

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的兄弟姐妹。

【崇拜時間】11月及12月，除了感恩節及聖誕節主日合堂以外，台華語分堂聚會。華語9:30am, 台語11:00am。禱告會9:00am 成人主日學：台10:00am-10:50am, 華11:10am-12:00pm。

【聖餐】下週日恭守聖餐。

【冬令時間】下週日起（11/2）夏令時間結束。

【小會、長執會】依法規公佈和會當選長者為劉富誠、陳美如；執事為黃國書、黃玲清、孫克讓、陳妍孜、周彥文、陳沛敏、呂茂財；會計審計員許敏又。對此如有異議，本週內請向小會提出。b. 長執會照去年決定，最近重新推選聘牧委員，結果原任者全部再當選。賴瑞珍長老仍為主任委員。c. 本會西邊圍牆鐵欄杆許多已腐朽不堪，王義發執事最近已將大半更換。所需費用由某夫婦特別奉獻。d. 英語部青少年願意參與油漆鐵欄杆，並為停車場劃線。e. 11/1起，週報恢復由燕珠姊妹製作。聖慧姊妹 11/3-17回台探親。f. 我們支持總會呼籲，遵照聖經，堅持婚姻為一男一女。11/4投票時，請投8號法案Yes.

【主日學】主題：基督徒與同性戀，崇拜會後在大堂上課。

【婦女會】本會婦女會的籌備會將於今日 1:00 pm 於 208 室召開；願意瞭解或參與者，歡迎來提供寶貴的意見並一起禱告。負責人：石淑星姊妹。

【台灣宣教】本會詩班支援總會發起的台宣募款聖誕音樂晚會，與爾灣手鐘隊、北橙兒童合唱團、及數位基督徒音樂家一起於 12 月 12 日（週五）晚間 7 時半，在 Irvine Presbyterian Church 演出。地點：4445 Alton Parkway, Irvine, Ca. 92604 主題：無限的愛。憑票免費入場，請預留時間並邀請親友一起參加。

【圖書室】a. 11月起有4週日下午1:30-3:30李虹傳道將繼續如何進入內在生活的課程，有意者請向美如執事登記，以便印製講義。b. 黃共昭弟兄贈送本會以下解經系列：新約總論、馬太、馬可、路加福音、使徒行傳、哥林多前後書、路得記、雅歌，歡迎借閱。c. 尚有其贈送的解經書籍：創世記、約翰福音、羅馬書、加拉太書、以弗所書、腓立比書、歌羅西書、帖撒羅尼迦前後書，已被借出。借閱兄弟姐妹請於下週日拿回圖書室，加蓋教會印章。